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De heer Dales heet de aanwezigen welkom bij dit overleg en geeft het woord aan de heer Lokker. 
 
De heer Lokker vertelt dat er twee ontwikkelingen zijn die aanleiding geven tot dit gesprek. In de 
eerste plaats ontwikkelingen op landelijk niveau. Er vindt een discussie plaats over het middenbestuur 
en daarin wordt ook de bestuurskracht van gemeenten betrokken. De commissie Eenhoorn buigt zich 
over de bestuurskracht van gemeenten in de Randstad. De insteek van deze commissie lijkt veel op die 
van de provincie Utrecht in de zin dat de inhoudelijke opgaven van een gemeente centraal staan: wat 
moet een gemeente doen en wat is ervoor nodig om dat goed te kunnen.. Een tweede ontwikkeling 
betreft de bestuurlijke organisatie in het Vecht- en Plassengebied. De gemeente Abcoude heeft aan GS 
gemeld dat zij de bestuurskracht van de gemeente willen versterken door middel van een 
gemeentelijke herindeling. Ook provinciale staten zijn van mening dat over de bestuurskracht in dit 
gebied een knoop moet worden doorgehakt. Daarom maakt de heer Lokker nu verschillende rondes 
langs de betreffende gemeenten. In januari/februari dit jaar heeft de eerste ronde plaats gevonden, in 
mei van dit jaar voert hij overleg met de gemeenten Abcoude, Breukelen, De Ronde Venen, Loenen en 
Maarssen. De uitkomsten van deze overlegronde zullen worden gemeld aan de commissie BEM op 19 
juni a.s..  
Wanneer het komt tot het starten van een Arhi-procedure is openheid en transparantie van groot 
belang. Ook draagvlak bij de raad is van veel waarde in het proces. De eerste fase van het Arhiproces 
dient benut te worden om met elkaar te onderzoeken op welke wijze de bestuurskracht in het gebied 
het best versterkt kan worden. Meedoen aan een Arhiprocedure leidt niet automatisch tot een 
gemeentelijke herindeling.  
 
De heer Dales meldt dat er vanavond een raadsvergadering is. Aan de raad is aangekondigd dat B&W 
vandaag overleggen met de gedeputeerde. Vanavond zal hij een terugmelding doen van dit gesprek en 
morgenochtend worden de medewerkers van de gemeente geïnformeerd.  
 
De heer Lokker ondersteunt deze snelle informatievoorziening van harte. 
 
De heer Dales vraagt naar de ruimte die de gemeente Breukelen heeft om wel of geen deel uit te 
maken van een oplossing voor de bestuurskracht in dit gebied. 
 
De heer Lokker geeft aan dat wanneer een Arhi-procedure wordt gestart naar zijn mening de gemeente 
Breukelen daarvan onderdeel moet uitmaken. Alleen al vanuit historisch perspectief. De gemeente 
Breukelen maakt al lange tijd onderdeel uit van discussies over samenwerking, bestuurskracht en 
schaalvergroting. De provincie zal die gemeenten betrekken die een bijdrage kunnen leveren aan de 
versterking van de bestuurskracht in het gebied. Op voorbaat worden geen gemeenten uitgesloten van 
deelname aan een arhiprocedure.  
 
De heer Wisse merkt op dat de coalitie heeft gezegd dat de kwetsbaarheid van de gemeente Breukelen 
moet worden opgelost. Hij verwacht dat er een bereidheid is in de raad om tot een oplossing te komen. 
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De heer Lokker stelt dat hij staat voor goed bestuur. De provincie wil goede partners. We werken voor 
dezelfde mensen met dezelfde doelstellingen.  
 
De heer Dales informeert of provinciale staten een uitspraak hebben gedaan over de schaalomvang van 
(nieuw te vormen) gemeenten. De heer Lokker antwoordt dat dit niet het geval is. De optimale schaal 
ligt volgens onderzoeken tussen de 16.000 en 60.000 inwoners. Schaal op zich is niet het vertrekpunt 
omdat de ideale schaal niet bestaat. Het gaat om de opgaven van een gebied en draagvlak voor een 
nieuw te vormen eenheid. Daarom is het zo belangrijk om samen met gemeenten een onderzoek te 
doen naar de beste, meest gedragen oplossing. Je moet een gezamenlijk fundament hebben om tot een 
goed functionerend bestuur te kunnen komen.  
 
De heer Dales vraagt naar de procedure van besluitvorming over dit onderwerp. De heer Lokker geeft 
aan dat hij op 19 juni aan de statencommissie Bestuur en Middelen een terugmelding zal doen van 
deze overlegronde. Hij zal dan aan de staten vragen hoe zij denken over de wijze waarop de 
bestuurskracht in het gebied versterkt kan worden.  
 
De heer Wiersema meent dat er draagvlak is voor versnelling van het proces. Er is een besef in 
Breukelen dat de gemeente alle taken die op haar afkomen niet alleen aankan. De heer Lokker zegt dat 
dat ook de basis moet zijn: werken vanuit de inhoud.  
 
De heer Lokker dankt de aanwezigen voor hun inbreng en de heer Dales sluit het overleg.  
 


